
Finansudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 22. maj 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Aktstk. 194
Aktstykke om køb af Kalvebod Brygge 47

Spørgsmål 3
Vil ministeren redegøre for grunden til, at de to styrelser skal placeres på en af de mest 
centrale beliggenheder Kalvebod Brygge 47, 1560 København V, og kunne de med fordel 
ikke placeres mere decentralt på en billigere lokation?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Dennis Flydtkjær (DD).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Dennis.Flydtkjaer@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Simon Kollerup
formand
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Offentligt
Aktstk. 194 - § 28 Spørgsmål 3
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